
473

G
eo

de
ts

ki
 v

es
tn

ik
 4

8/
20

04
 –

 4
U

V
U

V
U

V
U

V
U

V
O

D
N

IK
O

D
N

IK
O

D
N

IK
O

D
N

IK
O

D
N

IK

KAKO MERIMO ČAS

Geodeti se kljub velikim tehničnim spremembam v stroki in spremenjeni strukturi dela še vedno
v dobršni meri ukvarjamo z merjenjem in meritvami. Merjenje je pravzaprav naša temeljna
dejavnost, iz katere se je razvila današnja geodezija ali pa geomatika, če vam je slednji izraz
ljubši. Pa ste se kdaj vprašali, kako merimo čas? Večina bi nas odgovorila, da imamo dokaj pestro
zgodovino s področja nastajanja in razvoja ur in da čas merimo z uro. Te napravice, ki nam
kreirajo in usmerjajo vsakdan, so lahko cenena ali pa prestižna stvarca. Vendar smo ljudje, ki
časa ne merimo zgolj in samo z urami, temveč z dogodki. To merjenje časa mi je bolj pri srcu kot
nervozno spogledovanje z uro. Seveda nam merjenje časa po dogodkih ne omogoča merjenja ur,
minut in sekund, zato bomo morali čas še naprej meriti z uro. Dogodkov, po katerih se lahko
meri čas, je veliko, recimo volitve in mandatna obdobja, habilitacijska obdobja in še kaj. Letos
smo imeli prav veliko dogodkov in z njimi povezane spremembe, recimo volitve, novo ministrico
in nove ministre, novo vlado, proslavo na Krimu, obisk predsednika Mednarodne zveze geodetov
(FIG) prof. H. Magla in še kaj, kar nas bo spominjalo na leto 2004. Pomemben dogodek je tudi
odstop predsednika ZGS mag. Bojana Stanonika. Njegov poslovilni zapis lahko preberemo na
naslednji strani; pogrešali bomo njegove uvodnike pa organizacijske prijeme in še kaj. V svojem
imenu in v imenu uredništva bi se mu rad zahvalil za ves trud in dosedanje delo.

Moji najpomembnejši dogodki, po katerih merim čas, so izdaje Geodetskega vestnika. Da meni
in mojim sodelavcem ne zmanjkuje časa, si moram leto razdeliti na trimesečja in še ta razdeliti
na manjše časovne termine. Da je taka meritev časa pravilna, dokazujemo z rednim izhajanjem
revije. Dva letnika sta že izšla pod mojo uredniško taktirko in želel sem povedati, da mi čas
mnogo hitreje teče kot prej, ko sem bil le bralec naše revije. O tem pa si večkrat zastavim tudi
drugo vprašanje, kako upočasniti čas, saj se nam dogodki kar prehitro vrstijo. Tudi trimesečja so
včasih prekratka, da bi bila revija še bolj pestra in zanimiva. Da postaja vse bolj naša in zanimiva,
imate zaslugo predvsem vi, kolegice in kolegi geodeti, ki se kar pridno oglašate s strokovnimi in
poljudnimi prispevki; hvala vsem za sodelovanje in se priporočam za prispevke še naprej.

V tej številki boste zasledili tudi oglas IGEA d.o.o., ki praznuje petnajstletnico obstoja in se je ob
tem odločila, da svoj jubilej počasti s sofinanciranjem te številke vestnika. Za to lepo potezo se
zahvaljujemo, obenem pa želimo vsem zaposlenim še veliko delovnih uspehov.

Spet smo v adventnem času, torej v času božičnih in novoletnih praznikov. Kjer koli boste
praznovali, ali doma ali na potovanjih, vam v imenu uredništva voščim lepe in vesele božične in
novoletne praznike, v novem letu 2005 pa veliko dobrega. Srečno!

dr. Anton Prosen
Glavni in odgovorni urednik Geodetskega vestnika

Anton Prosen
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